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ČESKO: Manželství pro všechny by místopředseda vlády Vít Rakušan chtěl dostat do třetího
čtení do konce volebního období. „Budeme na to tlačit,“ prohlásil pro CNN Prima News.
Pro bude všech 33 poslanců STAN. Místopředseda Sněmovny Jan Skopeček z ODS podotkl,
že STAN zřejmě nemá jiné téma než euro a manželství pro všechny.

„Manželství pro všechny musíme do konce volebního dotáhnout. Budeme to teď hodně tlačit,“ řekl
ministr vnitra Vít Rakušan v rozhovoru pro CNN Prima News.

Pro uzákonění manželství pro všechny budou podle předsedy hnutí STAN hlasovat všichni jeho
poslanci.

Rakušan vysvětlil, že od předvolební koalice Pirátů a STAN lidé očekávají větší důraz na lidská
práva, i proto budou téma manželství stejnopohlavních párů více prosazovat. „Měli bychom se stát
normální zemí uprostřed Evropy,“ prohlásil Rakušan.

Návrh manželství pro všechny podporují Piráti a TOP 09, kritičtěji se k němu staví KDU-ČSL, ODS i
ANO. Jednoznačně proti manželstvím stejnopohlavních párů je SPD v čele s Tomiem Okamurou.

V debatě o svobodě s Danuší Nerudovou a Ivou Pazderkovou k 17. listopadu se Rakušan chlubil tím,
že je prvním ministrem vnitra, který na budovu ministerstva nechal v době Prague pride vyvěsit
vlajku LGBTQ+ komunity.

„Pravda, ne úplně se všemi se toto gesto setkalo s velký pochopením, ale koneckonců mnoho vlajek,
které jsem vyvěsil během svého ministrování, se nesetkalo s úplně velkým celospolečenským
pochopením,“ připustil Rakušan. V říjnu 2022 například Ministerstvo vnitra vyvěsilo plachtu
zobrazující Vladimira Putina v pytli na mrtvoly.

V případě vlajky LGBTQ+ komunity si za jejím vyvěšením Rakušan stojí, jak uvedl. „Je to absolutně
na místě,“ dodal s tím, že je podle něj absurdní, že někdo v dnešní době pochybuje o tom, zda má
někdo „právo na štěstí menší, protože se narodí s nějakou sexuální orientací menší, než mám mít já,
když jsem se narodil s jinou“.

„Absolutně absurdní,“ nechápal. „Doba k tomu dojde,“ prohlásil, a to ať už v tomhle, nebo příštím
volebním období.

Kriticky se k tlačení návrhu manželství pro všechny vyjádřil místopředseda Sněmovny z ODS Jan
Skopeček. „STAN zřejmě nemá jiné téma než euro a manželství pro všechny, jinak si nelze důraz
zrovna na tyto věci vysvětlit. A mezitím nefungují elektronické přihlášky na střední školy. Kdyby se
STAN více věnoval svým resortům, udělal by lépe,“ vyjádřil se k tématu Skopeček, s tím, že ODS
většinově manželství pro všechny nepodpoří.
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